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رد پای دو رفیق قدیمی در بازگشت فرکی

مسئولان باشگاه پیکان بعد از کش وقوس های 
فراوان در آخرین ساعات دوشنبه سرمربی جدید 
خود را معرفی کردند و هدایت تیم شان را به حسین 
فرکی سپردند. او دیروز هم در محل تمرین معارفه 
شد و قرار است از شنبه بازیکنان را تمرین بدهد. 
اما فرکی چگونه از پیکان ســر درآورد؟ در این باره 
شنیده می شود نقش بهتاش فریبا و محمد دادکان 
زیاد بوده اســت. فریبا به عنوان یکی از مشــاوران 
نزدیک یکــه زارع، مدیرعامل باشــگاه پیکان که 
دوستی نزدیکی با فرکی دارد، او را سفارش کرده 
و از ســوی دیگر رابطه فرکی با دادکان نیز که در 
وزارت صنعت، معدن و تجارت دستی بر آتش دارد، 
خوب است و گفته می شود رئیس سابق فدراسیون 

فوتبال هم این مربی را توصیه کرده است. 

داد
روی

شهروند| حضور حســین کلانی، پیشکسوت نام آشنای 
پرسپولیس و تیم ملی با کراوات در ویژه برنامه فوتبال آسیایی 
شبکه ورزش به شــکلی ویژه مورد توجه مردم قرار گرفته و 
حتی باعث تعجب آنها هم شــده است. به هر حال معمولا به 
خاطر محدودیت ها به میهمان ها اجازه داده نمی شود که روی 
آنتن زنده کراوات بزنند به  جز برخی افراد که استثنا هستند. 
حسین کلانی هم یکی از همین استثناهاست که نوع پوشش 
آراسته اش در برنامه تلویزیونی باعث شد که درباره این مسأله 
گفت وگویی با او انجام بدهیم. در ادامه مشــروح گفت وگوی 

»شهروند« با کلانی را می خوانید. 
 حضور شــما در یک برنامه تلویزیونی در شبکه ورزش با 
کراوات به شکلی ویژه مورد توجه مردم قرار گرفته است. 
شما برای عوامل ویژه برنامه فوتبال آسیایی شبکه ورزش 

هم درباره بستن کراوات شرط گذاشتید؟
من که هیچ وقت به خودم اجــازه نمی دهم بخواهم برای 
کسی شرط و شروط بگذارم. وقتی با من تماس گرفته شد به 
دوستان گفتم که فرم لباس پوشیدنم به این شکل است و آنها 
تاکید کردند که مشکلی نیست و بدون مشکل با لباسی که 
دوست داشتم به برنامه رفتم و کسی هم ایرادی به من نگرفت. 
در این باره هم مسئولان محترم صداوسیما تشخیص دادند 
که حضور بنده با کراوات در برنامه تلویزیونی نمی تواند بحران 

بزرگی درست کند!
 هیچ تذکری هم در صداوسیما به شــما درباره داشتن 

کراوات داده نشد؟
به هیچ عنوان؛ به هر حال مسئولان حتما با گذر زمان به این 
واقعیت رسیده اند که لباس پوشیدن اشخاص اختیار قانونی 
است که دارند؛ یک نفر بلوز می پوشد یکی تی شرت و دیگری 
پیراهن. یکی یقه اش را باز می گــذارد و یکی تا آخرین دکمه 
آن را می بندد؛ هر کسی باب سلیقه خودش لباس می پوشد 
و سلیقه من هم به این شکل است. اگر روزی لباس پوشیدن 
بنده باعث شد حرمت ها شکسته و عرف جامعه رعایت نشود،  
آن وقت می شــود درباره آن بحث کرد. خوشحالم که الان به 
این نتیجه رسیده اند که کراوات بستن یک نفر هیچ منافقاتی 
با صحبت کردن در رسانه ملی که متعلق به مردم است، ندارد و 

لطمه ای به کسی نمی زند. 
 البته افراد زیادی این شــانس را نداشته اند که بتوانند با 
کراوات روی آنتن زنده با مــردم صحبت کنند؛ هنوز هم 

سختگیری هایی در این باره وجود دارد. 
از مدت ها قبل این مسأله عنوان شده بود که کراوات سمبل 
غرب است. اگر تاریخ به درســتی مطالعه می شد، هیچ وقت 
چنین موضوعی به میان نمی آمد. شما با یک مطالعه متوجه 
خواهید شد که  نخســتین بار سربازان کرواســی یا همان 
کروات ها بودند که در جنگ و لباس فرم خود از دستمال هایی 
مخصوص روی کمر و گردن استفاده می کردند. این پارچه ها 
با توجه به سردسیربودن مناطق به آنها کمک می کرد. با گذر 
زمان اما فرانسوی ها تصمیم گرفتند که کراوات را وارد فرهنگ 
لباس پوشیدن خود کنند. این الگو به مرور زمان وارد مد لباس 
پوشیدن شد و با تغییراتی که در مدل طراحی ها شاهد بودیم 

به شکل کراوات های امروزی درآمد. 
 پس حسابی در این باره تحقیق هم کرده اید.

 حتی برخی  ها گفتند که کراوات نماد صلیب است؛ 
اما صلیب نشانه حضرت عیسی مسیح از پیامبران 
اولوالعزم خداوند اســت و حتی اگر چنین چیزی 
صحت داشته باشد چه ایرادی دارد که کراوات نماد 

یکی از پیامبران خداوند باشد؟ منتهی باید 
به یک نکته بسیار مهم اشاره کنم.

 بفرمایید.
اگر بنده  از دســتمال و 

مخصوص  گیره هــای  
کابوی هایی آمریکایی 

اســتفاده کنم، آن 
می توان  وقــت 

گفــت کــه 
ایــن برای 
غرب است 
و بایــد به 

این مســأله 
اعتــراض  

شود. به هر حال همان طور که گفتم مهم تغییراتی است که با 
گذشت زمان انجام می شود؛ یک زمانی هم می گفتند موسیقی 
حرام است و داشتن دستگاه ویدیو مشکلاتی ایجاد می کرد اما 

با گذشت زمان این محدودیت ها برطرف شد. 
 به نظرتان روزی می رسد که محدودیت کراوات بستن به 

صورت کامل در تلویزیون از بین برود؟
به هر حال من می توانستم پیراهن یقه  باز بپوشم که سینه ام 
معلوم باشــد و مقابل مردم قرار بگیرم. من و هر آدمی در این 
جامعه هر طور که لباس بپوشیم، کسی نباید به نوع پوشش 
ما ایراد بگیرد؛ البته اگر پوشــش ما اخلاق را زیر سوال نبرد. 
به هر حال در دین عزیز اســلام هــم روی نظافت و پاکیزه و 
مرتب بودن سفارش اکید شده و احادیث معتبری هم داریم. 
شخص پیامبر مکرم اسلام)ص( به خوش پوشی و شیک پوشی 
تاکید داشته اند و برای من سوال است که چرا این مسائل 
برای مردم زیاد بازگو نمی شود . به هر صورت اگر 
کراوات خیلی بد اســت که نباید در سطح 
جامعه هم به فروش برسد. پس حتما یک 
چیزی بد جا افتاده است که زمان آن را حل 

خواهد کرد.
 باز هم شما را در تلویزیون با کراوات خواهیم 

دید؟
من همین هســتم؛ الان همین 
کراوات بســتن باعث می شود 
که یک انســان به پوشــش 
خــود اهمیــت بدهــد و 
نظافتش را بیشــتر رعایت 
کند. کجــای این کار واقعا 
ایراد دارد؟ آراســته بودن 
جرم اســت؟ بد اســت؟ 
ضمن اینکه کــراوات من 
که قــرار نیســت صحبت 
کند! مهمترین مسأله ذهن 

و تفکر آدم هاست!

کسی در تلویزیون مانع کراواتم نشد
 حسین کلانی در گفت وگو با »شهروند« به حاشیه های پوشش خود در برنامه زنده تلویزیونی واکنش نشان داد

او می گوید هیچکس ایرادی نگرفته و تشخیص داده اند کراواتش بحران درست نمی کند

در این جشنواره چه خبر است؟ 
درباره فیلم های تغییر نام داده، فرزند صبح افخمی و کارگردانی که سال هاست فیلم اولی  است...

میثاقی جای عادل؛ استارت پرقدرت ویژه برنامه جام 
 ملت ها

به دوستان تان بگویید شبکه سه را نگاه کنند! 

شهروند| دقیقا مثل جام جهانــی؛ چند روز بعد از 
شروع ویژه برنامه شبکه ورزش، شبکه سه سیما هم کار 
خود را  برای جام ملت های آسیا آغاز کرد. تفاوت بزرگ 
اما این بار غیبت عادل فردوسی پور در این ویژه برنامه 

است. 
میثاقی در تهران، احمدی در دوبی

محمدحســین میثاقــی به عنوان مجــری اصلی 
ویژه برنامه جام ملت های آســیا از شبکه سه سیما در 
استودیویی نسبتا  بزرگ و شــیک برای نخستین بار 
دوشنبه شب این برنامه را روی آنتن برد. دقیقا همان 
شبی که علاقه مندان  به فوتبال عادت داشتند برنامه نود 
را با اجرای عادل فردوسی پور تماشا کنند. حالا این بار 
مدیران جدید شبکه سه  به یک مجری جوان تر اعتماد 
کرده، درحالی که محمدرضا احمدی هم خیلی زود به 
امارات، محل برگزاری جام  ملت های آسیا سفر کرده 
است. احمدی به همراه بالاپور چند روز قبل از شروع 
مسابقات به دوبی سفر کرد و در  ارتباط زنده با میثاقی 
از جو کشور امارات و اخبار پیش از جام ملت های آسیا 

سخن گفت. 
آیتم های اختصاصی از تیم ملی

گویا کی روش هم با کنار رفتن عادل فردوسی پور و 
روی کار آمدن میثاقی کنار آمده است. او به این مجری 
جوان  اجازه داده بود تا چند روزی را در کنار ملی پوشان 
در قطر سپری کند. آیتم های ویژه ای از چند روز حضور 
میثاقی  کنار بازیکنان تیم ملی تهیه شده بود که جزو 
جذابیت های اصلی شب اول برنامه شبکه سه به حساب 
می آمد. این  آیتم ها مثل همیشــه حال و هوای طنز 
داشت که میثاقی هم حسابی به تبلیغ آنها می پرداخت. 
به هرحال این فقط  امکانی است که کی روش به میثاقی 
و دوستانش داده بود تا شــب یلدا را در کنار تیم ملی 

سپری کنند. 
استارت ماراتن یک ماهه

در شرایطی که شبکه ورزش و حتی دیگر برنامه های 
ورزشی در شبکه های دیگر از چند روز قبل کار خود را با 
 حال و هوای جام ملت های آسیا آغاز کرده اند، شبکه سه 
دیرتر اما قوی تر وارد گود شده تا احتمالا مثل همیشه 
 بیشتر بینندگان را به ســوی خود جلب کند. جالب 
این که محمدحسین میثاقی در طول این برنامه چند 
باری تأکید  کرد که به دوستان تان هم بگویید که حتما 
شبکه سه را تماشــا کنند! از سویی مسابقه پیامکی و 
جوایز قابل توجهی  که برنامه شبکه سه برای مخاطبان 
خود در طول جام ملت های آســیا قرار داده، می تواند 
یکی دیگر از دلایل جذب  بینندگان به سوی این برنامه 

باشد. 

هیجان انگیز

عباس کیارستمی سه سال بعد از مرگش هنوز هم خبرساز است. نیک نیومن، منتقد شناخته شده فیلم  استیج در آخرین دقایق پایانی  سال 2018 
فیلم »24 فریم« آخرین ساخته کیارستمی را در فهرست 10 فیلم برتر  سال ۲۰۱۸ قرار داد.  »24 فریم« یک اثر تجربی متشکل از 24 تصویر ثابت است 
که هرکدام چهارونیم دقیقه به طول می انجامد؛ فیلمی که در هفتادمین دوره جشنواره کن در  سال ۲۰۱۷ به نمایش درآمد، 9 فیلم دیگری که در این 
فهرست قرار دارد، به این شرح است: »عاشق برای یک روز« از فیلیپ گارل، »دوربین کلر« و »روز بعد« از هونگ سانگ سو، »آموزش پاریس« از ژان پل 
سیویراک، »اولین اصلاح شده« از پل شریدر، »پیش از این که ناپدید شویم« از کیوشی کوروساوا، »قاچاقچی« از کلینت ایستوود، »جان مک انرو: در قلمرو 

کمال« از ژولین فاروت، »مه سبز« از گای مَدین، اوان جانسون و گالن جانسون و »بگذار آفتاب به داخل بتابد« از کلر دنی.

و باز هم عباس 
کیارستمی 

ره
چه

شهروند| جشنواره فیلم فجر در تمام سال های برگزاری اش حتی 
در بدترین سال هایش هم خبرسازترین رخداد فرهنگی این مرزوبوم 
بوده و سینما را به صدر تیترها و اخبار رســانه ها آورده، 10روز پر از 
خبر و هیجان و ماجرا؛ 10 روز سینمایی که امسال هم از این قاعده 
مستثنی نیست و نمی تواند باشد...  طبیعی ا ست که سینماگران برای 
این که در این 10 روزی که دوز ســینما در این مملکت بالا می زند و 
سینما بدل می شود به خبر اول رسانه ها، حضور پررنگی داشته باشند، 
هر کاری ازشان برآید انجام دهند و همین کار را هم می کنند. برای 
همین هم هســت که حالا، در شــرایطی که حدود یک ماه به آغاز 

جشنواره مانده، جنجال ها و اعتراضات آغاز شده اند...
حادثه نخست

از زمانی که ابراهیم داروغه زاده از ابراهیم حاتمی کیا برای حضور در 
هیأت داوران جشنواره دعوت کرد، معلوم شد امسال هم جشنواره 10 
روز جنجالی را پشت سر خواهد گذاشت. خیلی ها دعوت از حاتمی کیا 
را به راضی کردن منتقدان تعبیر کردند و این طلیعه ای بود برای این 
پیش بینی که خود مدیران جشنواره هم فهمیده اند چه روزهایی در 
انتظارشان است و بنابراین خواسته اند حداقل منتقدان خودی را از 
چرخه منتقدان و معترضان خارج کنند؛ با این که بعدتر اعلام عدم 
حضور مسعود ده نمکی و محمدحسین مهدویان نشان داد این حربه 

هم کارگر نیفتاده...
بعدتر وقتی در جلسه هماهنگی جشنواره های فجر تلویحا اعلام 
شد که امسال جشنواره های فجر باید با آرامش برگزار شود، مشخص 
شد بوهایی که به مشام می رسیدند، به درستی خبر از تصمیماتی 

جشنواره فیلم فجر ضدبحران داشــتند. باید امسال 
حتما!در آرامش برگزار شــود. 

آغاز روزهای سخت
شده از همین ابتدا امــا اتفاقاتــی باعث 

جنجالی  . جشــنواره  د شــو
اتفاقاتی چون تکرار 

تلاش همه ساله 
محســن 

میریوســفی،  ا
فیلم  کارگردان 
ی  ل ها شــغا آ

دوست داشــتنی 
بــرای بازبینــی فیلمش که 

همه ساله وجود و حضور پررنگ سانسور 
را یــادآوری کــرده و عیش مدیــران را از 
همان ابتدا منغص می کند. امســال البته 

یک اتفاق موازی دیگر هــم رخ داد و آن هم چیزی نبود مگر بیرون 
کشیده شدن فیلم های مسعود ده نمکی و محمدحسین مهدویان؛ 
که برای خراب شدن ضیافت داروغه زاده و شرکا کافی بود. البته متن 
کناره گیری ده نمکی با این مضمون  کــه »زندانی ها جلوتر از زمان 
است« بیشتر از جنجال، شوخی ساخت و خروج ماجرای نیمروز 2 
مهدویان هم با این توجیه که تهیه کننده فیلم با علم به آماده نشدن 
فیلمش حتی فرم شرکت در جشنواره را هم پر نکرده، چندان جدی 
گرفته نشد. اما این خبر از این رو که تمام این فیلم های کناره گیری 
کرده از سر تصادف )واقعا؟!( متعلق به سازمان سیاسی- سینمایی اوج 
هستند و تفاوت سلیقه آنها با مدیران جشنواره روشن تر از آن است 
که نیازی به تکذیب و کتمان باشــد، برای مدیران سینمایی خبر از 

روزهای دشوار آینده می داد...
حرکت!

البته خود مدیران جشــنواره هم در جنجالی شــدن این رخداد 
بی تقصیر نیستند. قواعد و قوانین نامشخص و با قرائت های سلیقه ای 
از یک بند مشخص باعث شــده همه ساله شماری از فیلمسازان در 
قبال جشنواره موضع طلبکارانه داشته باشند و از این فرصت برای زیر 
سوال بردن مدیران فستیوال استفاده می کنند. امسال این ماجراها با 

اعلام اسامی فیلم اولی های جشنواره کلید خورد. 
نخستین گام

داستان از این جا آغاز شد که اسامی فیلم های پالتو شتری، جان دار، 
فیلم جــرم اســت، روزهای حمال طــلا، دیدن این 

 ، نجــی ر ســونامی، نا زهرمار، 
 ، ز ه با مســخر
معکــوس و یلدا 
به عنــوان 10 

فیلم 

بخش فیلم  اولی های جشنواره اعلام شــد. گذشته از این که در این 
بخش عدم حضور فیلم هایی چون لابیرنت، نبات، نرگس و سرکوب 
سوال برانگیز بود )که شــائبه دخالت نهادهای نظارتی را برجسته 
می کرد( اما در خود فهرســت هم نکات جنجالی کــم نبودند؛ که 

مهمترین شان حضور فیلم های تورج اصلانی و آرش لاهوتی بود...
ماجرای فیلم تورج اصلانی یکی از سوراخ های قوانین جشنواره را 
نشان می دهد. لحظاتی بعد از اعلام نام فیلم ها، پرسش هایی در فضای 
مجازی شکل گرفت، ازجمله در مورد فیلم تورج اصلانی که قبلا فیلم 
جینگو را در گروه هنروتجربه اکران کرده بود. کاربران فضای مجازی 
پرسیده بودند کارگردانی که فیلم اکران شده دارد، چگونه با دومین 

فیلمش در بخش فیلم اولی ها انتخاب شده است؟
این پای بحث های دیگــری را هم باز کــرد. ازجمله اعتراضات 
کارگردانانی که در ســال های قبل به  دلیل شرکت فیلم هایشان در 
جشنواره های خارجی از بخش رقابتی جشنواره بیرون گذاشته شده 
بودند، یکی از آنها روح الله حجازی بود که فیلم آقای محمودی و بانوی 
او از جشنواره فجر دور مانده بود. این انتقادات البته با این توضیح تورج 
اصلانی که فیلم جینگو پروانه ویدیویی داشته و حمال طلا نخستین 

فیلم سینمایی او است، بلاموضوع شد.
اعتراضات در مورد روزهای نارنجی آرش لاهوتی اما پررنگ تر بود، 
چراکه این فیلم پارسال به  نام واسطه به هیأت انتخاب ارایه شده بود. 
این نکته که تهیه کننده این فیلم علیرضا قاسم خان از مدیران سابق 
سازمان سینمایی است، انتقادها را شدت بیشتری می بخشید. البته 
در مورد این فیلم هم توضیحات و به عبارت بهتر توجیهاتی از راه رسید 
و احمد امینی، عضو هیأت انتخاب گفت که »سال گذشته تنها دو سه 
سکانس از این فیلم برای هیأت انتخاب ارسال شده بود که ما گفتیم 
فیلم باید به صورت کامل به دبیرخانه ارسال شود«، تا این ماجرا هم 

ختم به خیر شود...
جشنواره عجیب ما

ماجراها اما تمامی ندارند. دیروز بهروز افخمی از بازگشت 
فرزند صبح به جشنواره خبر داد و گفت که این فیلم را که 30 
دقیقه کوتاه شــده در بخش خارج از مسابقه اکران خواهد 
کرد. این نیز از آن اخباری بود که پتانســیل جنجال سازی 
داشــت و این اتفاق هم رخ داد. این که چگونه ممکن است 
فیلمــی نزدیک به 10ســال بعد از حضــورش در 
جشــنواره دوباره در این رخداد حضور پیدا کند، 
از آن اتفاقات عجیبی اســت که فقــط در ایران 
می تواند رخ دهد. اما به هرحال وقتی پای بهروز 
افخمی وسط باشــد، خیلی اتفاقات می تواند 
رخ دهد و این نیز یکی از این انواع و اقســام 
رخدادهای عجیب جشنواره ای است که حتی 
در زمانی هم که می خواهد، به واسطه یک سری 
باگ ها و گاف ها و سوراخ ها نمی تواند روزهایی 

آرام تجربه کند...
از این گونــه اخبار در روزهــای آینده هم 

خواهیم شنید. مطمئن باشید!

ون
ریب

ت
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هـر کسـی کـه در خانه شـما 
حضور دارد بایـد بداند هنگام 
اقدامـی  چـه  زلزلـه  وقـوع 
انجـام دهـد حتـی اگر شـما 
آنجـا  حادثـه  وقـوع  موقـع 

نباشـید.

بازیگری که دوباره چرچیل می شود

شهروند| گری اولدمــن، بازیگر انگلیسی که  سال 
گذشــته برای بازی در نقش وینســتون چرچیل در 
فیلم »تاریک  ترین لحظات« جایزه اسکار را برده است، 
یک بار دیگر نقش این سیاستمدار را بازی خواهد کرد. 
او در این باره گفته است: »من فقط به ظاهر این کاراکتر 
پرداختم و به عمق آن وارد نشــدم و فکر می کنم باید 
فصل دیگری داشته باشــیم. در حال حاضر به همراه 
راندولف چرچیل، نوه بزرگ وینستون چرچیل، روی 
اقتباس داستان کوتاه »رویا« نوشته وینستون چرچیل، 
نخست وزیر ســابق بریتانیا، کار می کند.« در داستان 
کوتاه »رویا« که در ســال ۱۹۴۷ می گذرد، وینستون 
چرچیل که به صورت آماتور نقاشی می کند در حین 
کار روی پرتره نقاشی پدر درگذشته اش، لرد راندولف 

چرچیل، روح وی را ملاقات می کند.

خبر

مهدوی کیا:   مهــدی 
»من بــا آقــای کارلوس 
کی روش هیچ مشــکلی 
ندارم. مربی خوب و موفقی 
کــه در فوتبــال ایــران 
تاثیرگذار بوده است، اما برخی برخورد های ایشان 
جالب نبوده اســت. نــگاه بالا بــه پایینی که 
می توانســت کمی بهتر باشــد. مــن از برخی 
برخورد های شخصی ایشان انتقاد کرده ام، وگرنه 
از نظر فنی ایشان بسیار موفق بوده اند. خیلی ها هم 
از من انتقاد کرده اند. انتقادی که سازنده باشد را 
پذیرفته ام. این یک چیز طبیعی اســت. در همه 
جای دنیا وجــود دارد. بعضی اتفاقات در فوتبال 
ایران رخ می دهد که هیچ شباهتی با فوتبال دنیا 
ندارد. ما تیم نخست آسیا هستیم و در جام جهانی 

هم حضور داشته ایم.«
 

نیکخواه:    غلامرضــا 
»برنامــه ای بــا حضور من 
حــدود ۲۰ یــا ۳۰ روز از 
تلویزیون درحال پخش شدن 
بود و در همان زمان ســوار 
تاکسی شــدم و راننده به من گفت که نیستید؟! چه 
کاری انجام می دهید؟! درحالی که من برنامه داشتم و 
آنها تلویزیون نگاه نمی کردند. تلویزیون باید برای این 
قضیه فکری کند که بتواند مخاطبان را جذب و دلیل 

ریزش مخاطبان را پیدا کند.«
 

رسول خطیبی:   » یکی از 
شرایط بدی که تیم ملی در 
آســیای  جام ملت هــای 
2007 داشــت، شــرایط 
غذایی بود. واقعا شــرایط 
بدی بود. کاری ندارم که آشــپز چه کسی بود ولی 
شرایط غذا افتضاح بود. اولا این که غذاهای کشور 
مالزی به ما نمی خورد، دوما آشپزهایی که از ایران 
آورده بودند نه از ایران مــواد اولیه آورده بودند و نه 
می توانستند مواد اولیه خوب در مالزی پیدا کنند، ما 
واقعا از لحاظ کیفیت غذا زجر کشیدیم. خدا را شکر 
یک رستوران ایرانی در نزدیکی هتل پیدا کردیم که 
غذاهای عالی درست می کرد. ما هم مجبور بودیم به 

خارج از هتل برویم و از آن جا غذا بگیریم.
 

ناهید مسلمی:    »سال 
گذشته برای تولید سریال 
نوروزی »هیأت مدیره« با 
آقــای مهــران رســام 
تهیه کننده و مازیار میری 
کارگردان این اثر همکاری داشــتم که نوروز ۹۷ 
روی آنتن شبکه پنج سیما رفت و الان حدود ۱۴ 
ماه از زمان تولید این سریال می گذرد، اما هنوز با ما 
تسویه نشده است. این بدقولی های صداوسیما 
خستگی را به تن ما بازیگران می گذارد آن هم در 
این شــرایط اقتصادی که هر روز با گرانی های 

بیشتر مواجه هستیم.«


